

聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕

St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)

聖彼得堂赤柱幼兒園

St. Peter's Church Nursery (Stanley)

高班課本準備表

Book preparation checklist for Upper Class (K3)

生效日期 Effective : 3/9/2019

星期一 Mon	星期二 Tue	星期三 Wed	星期四 Thu	星期五 Fri
牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set
愛說普通話 Mandarin book	小腳板走天路 Bible Story	愛說普通話 Mandarin book	/	/
學生手冊 Student Handbook	/	/	Funtime English Book 5	Funtime English Book 5
拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag

備註：

1. 請家長按以上資料，協助兒童每天準備課本回校上課，以減輕幼童書包重量。
2. 老師將按主題派發新的牛津故事樂成長學習套，待主題教授完畢後，請家長把書留在家中，讓幼兒溫習用，該書無需再放在書包帶回校。
3. 小腳板走天路之作業-「動腦筋」，將安排在分組活動中完成，故該作業需留在校至全冊完成時才派回，Funtime English Activity Book 將於周五派發回家練習，並於下一周星期一交回班主任批改。

Remarks:

1. In order to reduce the weight of the school bag, please help your child to prepare the required books for school every day.
2. Teacher will distribute the new theme books to your child according to the learning theme. Please keep the taught books at home and bring the new theme books for the lesson.
3. The activity book of the Bible story will be kept in school until the whole book has been finished. The Funtime English Activity Book will be distributed to students as homework on every Friday. Please return it to class teacher on next Monday.

聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕
St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)
 聖彼得堂赤柱幼兒園
St. Peter's Church Nursery (Stanley)

低班課本準備表

Book preparation checklist for Lower Class (K2)

生效日期 Effective : 3/9/2019

星期一 Mon	星期二 Tue	星期三 Wed	星期四 Thu	星期五 Fri
牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set
愛說普通話 Mandarin book	小腳板走天路 Bible Story	愛說普通話 Mandarin book	/	/
學生手冊 Student Handbook	/	/	Funtime English Book 3	Funtime English Book 3
拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag

備註：

1. 請家長按以上資料，協助兒童每天準備課本回校上課，以減輕幼童書包重量。
2. 老師將按主題派發新的牛津故事樂成長學習套，待主題教授完畢後，請家長把書留在家中，讓幼兒溫習用，該書無需再放在書包帶回校。
3. 小腳板走天路之作業-「動腦筋」，將安排在分組活動中完成，故該作業需留在校至全冊完成時才派回，Funtime English Activity Book 將於周五派發回家練習，並於下一周星期一交回班主任批改。

Remarks:

1. In order to reduce the weight of the school bag, please help your child to prepare the required books for school every day.
2. Teacher will distribute the new theme books to your child according to the learning theme. Please keep the taught books at home and bring the new theme books for the lesson.
3. The activity book of the Bible story will be kept in school until the whole book has been finished. The Funtime English Activity Book will be distributed to students as homework on every Friday. Please return it to class teacher on next Monday.

聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕

St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)

聖彼得堂赤柱幼兒園

St. Peter's Church Nursery (Stanley)

幼兒班課本準備表

Book preparation checklist for Nursery Class (K1)

生效日期 Effective : 3/9/2019

星期一 Mon	星期二 Tue	星期三 Wed	星期四 Thu	星期五 Fri
牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	牛津故事樂 成長學習套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set
愛說普通話 Mandarin book	/	愛說普通話 Mandarin book	/	小腳板走天路 Bible Story
學生手冊 Student Handbook	Funtime English Book 1	/	Funtime English Book 1	/
拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag

備註：

1. 請家長按以上資料，協助兒童每天準備課本回校上課，以減輕幼童書包重量。
2. 老師將按主題派發新的牛津故事樂成長學習套，待主題教授完畢後，請家長把書留在家中，讓幼兒溫習用，該書無需再放在書包帶回校。
3. 小腳板走天路之作業-「動腦筋」，將安排在分組活動中完成，故該作業需留在校至全冊完成時才派回，Funtime English Activity Book 將於周五派發回家練習。

Remarks:

1. In order to reduce the weight of the school bag, please help your child to prepare the required books for school every day.
2. Teacher will distribute the new theme books to your child according to the learning theme. Please keep the taught books at home and bring the new theme books for the lesson.
3. The activity book of the Bible story will be kept in school until the whole book has been finished. The Funtime English Activity Book will be distributed to students as homework on every Friday. Please return it to class teacher on next Monday.

聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕
St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)
 聖彼得堂赤柱幼兒園
St. Peter's Church Nursery (Stanley)

預備班課本準備表

Book preparation checklist for Pre-Nursery Class (PN)

生效日期 Effective : 3/9/2019

星期一 Mon	星期二 Tue	星期三 Wed	星期四 Thu	星期五 Fri
開心學成長系列套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	開心學成長系列套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	開心學成長系列套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	開心學成長系列套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set	開心學成長系列套 (主題書一本) A book of "The integrated story book" set
寶寶大發現 感官活動冊	Kiddle Funtime Book 1	寶寶大發現 感官活動冊	Kiddle Funtime Book 1	Kiddle Funtime Book 1
拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag	拉鍊功課袋 Homework Bag
學生手冊 Student Handbook				

備註：

1. 請家長按以上資料，協助兒童每天準備課本回校上課，以減輕幼童書包重量。
2. 學生手冊將於每周五派發，請家長簽閱後於下周一交回班主任。
3. 老師將按主題派發新的開心學成長系列套，待主題教授完畢後，請家長把書留在家中，讓幼兒溫習用，該書無需再放在書包帶回校。

Remarks:

1. In order to reduce the weight of the school bag, please help your child to prepare the required books for school every day.
2. Student handbook will be distributed every Friday. Please sign and return it to class teacher on next Monday.
3. Teacher will distribute the new theme books to your child according to the learning theme. Please keep the taught books at home and bring the new theme books for the lesson.